

《单词百科:peasantry是什么意思?peasantry怎么发音?peasantry的解释和用法》

英语单词peasantry是什么意思?peasantry怎么读?peasantry怎么发音?简答网为您整理了peasantry的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



peasantry怎么读

peasantry的读音:[' pezntri]

peasantry的意思

1、n. (总称) 农民;农民阶级;农民的状况、地位或行为;

peasantry的双语例句

1、The Hunanese peasantry became very militant.

湖南农民变得非常富有战斗性.

2、The Russian peasantry stood on the brink of disappearance.

俄罗斯农民濒临消亡。

3、He emphasized political mobilization of the common man, especially the peasantry.

他强调对于普通民众的政治动员,尤其是对农民阶级。

4、Here there was still a free small peasantry in addition to colonus.

在这里,与隶农并存的,还有自由的小农。

5、In the year 1789 the downtrodden French peasantry turned upon their oppressors.

1789年,被蹂躏的法国农民起来反抗他们的压迫者。

6、These years witnessed the disintegration and destruction of the English peasantry.

农民正在经历解体和毁灭。

7、THE chief motive force behind the Communist movement in China was the insurrection of the peasantry.

中国共产主义运动主要的原动力是农民起义。

8、In many cases the immediate demands of the poor peasantry were satisfied.

多数情况是贫农的当前要求得到了满足。

9、The peasantry is the firm ally of the proletariat.

(五)产阶级的坚固的同盟者是农民。

10、the local peasantry

当地的农民

11、Originating from Shanghai, the group's members despised the peasantry and held a strong urban bias.

这个群体的成员来自上海,具有强烈的都市偏见,根本瞧不起农民。

12、Magat peasantry painting has its own peculiar feature in China's peasantry painting.

麦盖提农民画是中国农民画中的一支奇葩。

13、Americans, while occasionally willing to be serfs, have always been obstinate about being peasantry.

美国人虽然愿意、甚至渴望去当农奴,可是一向是坚决不肯当乡下佬的。

14、But they generally engage in labour themselves and in this sense are part of the peasantry.

但富农一般都自己参加劳动,在这点上它又是农民的一部分。

15、The peasantry has shrunk from 74.6 millions to 65.5.

农民人数已从7460万减至6550万。

16、The principal contradiction in feudal society was between the peasantry and the landlord classes.

封建社会的主要矛盾,是农民阶级和地主阶级的矛盾。

17、The alliance of the working class with the peasantry.

工人阶级跟农民阶级的联盟是基础,是最重要的。

18、The land distributed plots to farmers for use but not ownership, despite resistance of the peasantry.

尽管农民阶级奋起反抗,仍没改变他们失去土地所有权的事实,重新被划分成小块的土地仅供农民租用。

以上是简答网为您整理的peasantry怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于peasantry

的用法、peasantry的释义、

peasantry的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/peasantry>